
Protokół Nr III/24

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 14 czerwca 2024r.             

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1300 do godz. 1435. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli radni: Marek 

Bobel i Artur Borkułak. Spóźnił się radny Wiesław Klepacki.

W sesji uczestniczyli kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu oraz naczelnicy wydziałów 

Starostwa Powiatowego według załączonej listy obecności. 

W sesji uczestniczyli również:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

3. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Mariusz  Paweł 

Pyzowski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Mariusz Paweł Pyzowski otwierając obrady III sesji VII kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, panią 

Sekretarz, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, kierowników powiatowych służb, 

inspekcji i straży, naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli mediów. 

Przewodniczący Rady pozdrowił wszystkich mieszkańców powiatu, którzy oglądają naszą sesję 

przez internet.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że porządek obrad państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, czy w sprawie porządku obrad ktoś zechce 

zabrać głos?

Głos zabrał Starosta Mariusz Cieślik, który  poinformował, że chciałby wprowadzić w pkt 13 

porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawach” podpunkt j/ projekt uchwały w sprawie odwołania i 

powołania przewodniczącego oraz  członków Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach.

Inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poddał pod głosowanie porządek obrad III sesji Rady 

Powiatu z uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez Starostę.

Za przyjęciem porządku obrad III  sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z uwzględnieniem zmiany 

zaproponowanej przez Starostę głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad III sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z 
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uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez pana Starostę przyjęty został przy 14 głosach „za”,

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad z uwzględnieniem zmiany 

stanowi załącznik do protokołu.

Porządek obrad III sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami.

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu siemiatyckiego w 2023 r.

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komendy 

Powiatowej Policji w Siemiatyczach w 2023 r.

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu 

siemiatyckiego w 2023 r.

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z organizacjami 

pozarządowymi w 2023 r.

9. Sprawozdanie z realizacji w 2023 r. Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na terenie powiatu siemiatyckiego na lata 2021 – 2024.

10. Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu siemiatyckiego za 2023 r.

      a) debata nad raportem o stanie powiatu;

      b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu    Siemiatyckiego.

11.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2023 r.

            a) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego za 2023 r.

            b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2023 r.

            c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2023 r.

           a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi       

Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za 2023 r.

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczącej wniosku 

Komisji Rewizyjnej.

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z 
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tytułu wykonania budżetu za 2023 r.

13. Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia  2023 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2032;

b)  zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2023 r. w

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok;

c)   przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 r. dla Powiatu Siemiatyckiego.

d)   oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w Siemiatyczach;

e)   przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Siemiatyckiego na lata 2024-2027 z 

perspektywą do roku 2031” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko;

f)    zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego;

g)   zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Powiatu 

Siemiatyckiego;

h)  wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich

i)    wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego Samodzielny Publiczny Zakład

Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej w celu przeprowadzenia

postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych w 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach

 j)  odwołania i powołania przewodniczącego oraz  członków Rady Społecznej              

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach. 

14. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych.

15. Zamknięcie obrad.

P – kt 3. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  radnych 

chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z poprzedniej sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do głosowania nad przyjęciem protokołu z 

poprzedniej sesji.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został  większością 

głosów przy 13 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie było. Protokół 

głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do 

protokołu.

P – kt 4.
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Głos zabrał Starosta Mariusz Cieślik, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami. „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W 

okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 2 posiedzenia przedmiotem których były kwestie 

związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających z bieżącej działalności 

Zarządu i Starostwa. Zarząd zajmował się między innymi problematyką związaną z gospodarką 

finansową powiatu i jednostek  organizacyjnych. W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i 

pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach finansowych podległych jednostek na podstawie 

których na dzisiejszej sesji będą wprowadzone zmiany w budżecie powiatu. Uchwały Rady 

Powiatu Siemiatyckiego podjęte na ostatniej sesji zostały w stosownym terminie przekazane do 

organów nadzoru. Wszystkie uchwały są na bieżąco realizowane zgodnie z postanowieniami.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały:

Na posiedzeniu w dniu 6 czerwca 2024 roku uchwały:

– w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, 

kosztach i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc kwiecień 2024

– w sprawie reprezentacji Powiatu Siemiatyckiego w związku Powiatów Województwa 

Podlaskiego

Na posiedzeniu w dniu 12 czerwca 2024 roku uchwały:

– w sprawie uchylenia uchwały o zaciągnięciu pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 

– uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 

– uchwała w sprawie uchylenia uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego

– uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego

– uchwała w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Panu Stanisławowi Sulikowskiemu do 

uzyskania wszelkich wymaganych materiałów niezbędnych do wykonania dokumentacji 

projektowej na zadanie pod nazwą: „Budowa internatu przy Zespole Szkół w 

Siemiatyczach”

– uchwała w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Panu Romanowi Ptaszyńskiemu do 

uzyskania wszelkich wymaganych materiałów niezbędnych do wykonania dokumentacji 

projektowej na zadanie pod nazwą: „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół 

Technicznych w Czartajewie”.

– uchwała w sprawie upoważnienia do samodzielnego reprezentowania i składania 

oświadczeń woli w imieniu Powiatu Siemiatyckiego w zakresie realizacji przedsięwzięcia 

„Podróże z klasą.”

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:
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– wniosek o uzgodnienie projektu przyłącza elektroenergetycznego, kablowego na działce Nr

317/59 położonej w miejscowości Czartajew oraz wyrażenie zgody na dysponowanie wyżej

wymienioną nieruchomością – wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek o wyrażenie zgody na najem lokalu w budynku wielorodzinnym w Ostrożanach – 

wniosek rozpatrzony pozytywnie

– wniosek stowarzyszenia „Małe Podlasie” dotyczący promowania kultury podlaskiej podczas

wyjazdu wakacyjnego na Międzynarodowy Młodzieżowy Festiwal Folklorystyczny 

„Primorskaja Bułgaria” - wniosek rozpatrzony negatywnie. 

– Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się z:

– rozliczeniem dotacji udzielonych z budżetu powiatu siemiatyckiego w 2023 roku

– raportem o sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ za rok 2023.

Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma

pytania, do przedstawionego sprawozdania/

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 5.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu  realizacji do pkt  5 porządku 

obrad: Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu siemiatyckiego w 2023r. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Państwo radni otrzymali pisemną  informację w tej sprawie,

temat został omówiony również na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, Czy w 

związku z tym są pytania lub potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia? 

Pytania nie zostały zgłoszone.

P – kt 6.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu do realizacji   pkt  6 porządku

obrad dzisiejszej sesji: Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komendy Powiatowej Policji w  Siemiatyczach w 2023 roku

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że państwo radni otrzymali pisemną 

informację w tej sprawie, również na wspólnym posiedzeniu komisji gościliśmy przedstawiciela  

Komendanta Powiatowego Policji w Siemiatyczach, który w formie prezentacji multimedialnej 

przedstawił omawiany materiał , czy w związku z tym państwo radni mają pytania lub potrzebne są

dodatkowe informacje ? 

Pytania do informacji nie zostały zgłoszone.

P – kt 7. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu do realizacji  pkt  7 porządku 

obrad: Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej na terenie 
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powiatu siemiatyckiego w 2023 roku

Przewodniczący Rady poinformował, że państwo radni otrzymali pisemną informację 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, informacja ta w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawiona została również na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą 

sesją,  czy w związku z tym istnieje potrzeba omówienia przedłożonej informacji, czy ze strony 

państwa radnych są pytania lub uwagi? 

Pytania do informacji nie zostały zgłoszone.

P – kt 8.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu   do realizacji pkt  8 porządku obrad dzisiejszej 

sesji: Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z organizacjami 

pozarządowymi w 2023 roku.

Przewodniczący Mariusz Pyzowski przypomniał, że państwo radni otrzymali pisemne 

sprawozdanie w tej sprawie, sprawozdanie omówione zostało również na wspólnym posiedzeniu 

komisji przed dzisiejszą sesją czy w związku z tym istnieje potrzeba omówienia przedstawionego 

dokumentu, czy państwo radni mają pytania lub uwagi? 

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 9. 

Przewodniczący Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu  do realizacji pkt  9 porządku 

obrad: Sprawozdanie z realizacji w 2023 roku Powiatowego Programu Działań na rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na terenie powiatu siemiatyckiego na lata 2021-2024

Przewodniczący Rady przypomniał, że państwo radni otrzymali pisemne sprawozdanie w tej 

sprawie, sprawozdanie omówione zostało również przez panią kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy w

związku z tym istnieje potrzeba omówienia przedstawionego dokumentu, czy państwo radni mają 

pytania lub uwagi? 

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 10.  

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu do realizacji p - kt 10 

porządku obrad: Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu siemiatyckiego za 2023 rok. P - pkt  a/ to 

debata nad raportem o stanie powiatu. Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski otworzył debatę 

nad raportem o stanie Powiatu Siemiatyckiego za 2023 rok, jednocześnie poprosił  o zabranie 

głosu pana Starostę.

Wystąpienie Starosty Siemiatyckiego Mariusza Cieślika stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zwrócił się z pytaniem, kto z państwa radnych zechce 

zabrać głos w tym punkcie?

Radni nie zgłosili chęci zabrania głosu w punkcie „Debata nad raportem o stanie powiatu”.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zamknął debatę  nad raportem o stanie powiatu i 
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poinformował o przejściu do realizacji p-pkt b/ podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego 

głosowało 14 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi 

Powiatu Siemiatyckiego podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”. Uchwała Nr  III/13/24 

– w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 11.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu  do realizacji pkt 11 porządku

obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem   z wykonania budżetu  Powiatu Siemiatyckiego za 2023 rok. Przewodniczący 

Rady poprosił o zabranie głosu pana Starostę.

Głos zabrał Starosta Mariusz Cieślik – wystąpienie Starosty stanowi załącznik do protokołu.

W trakcie wystąpienia Starosty na salę obrad przybył radny Wiesław Klepacki.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do realizacji  pkt 11 podp a/  odczytanie opinii 

Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2023 rok. 

Przewodniczący Mariusz Pyzowski poinformował, że opinia ta została przygotowana przez 

poprzednią komisję, poprzedniej kadencji. Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej radną Joannę Gołubkiewicz o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu Siemiatyckiego za 2023 rok.

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu radna Joanna 

Gołubkiewicz, która odczytała opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Siemiatyckiego za 2023r. - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu do realizacji pkt 11 podp b/ - 

odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok. Przewodniczący Rady 

poprosił  panią Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Siemiatyckiego 

sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok.

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Joanna Gołubkiewicz, która 

odczytała Uchwałę Nr RIO.II-00321-19/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 28 marca 2024r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok – Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu do do realizacji podpunktu c/ 
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podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z  wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2023 rok

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych zechce zabrać głos?

Starosta Mariusz Cieślik poinformował, że  po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu 

powiatu za 2023 rok oraz sprawozdania finansowego a także po zapoznaniu się z pozytywną 

opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku i stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w 

imieniu swoim i pozostałych członków Zarządu prosi o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.

Ponieważ radni nie zgłosili chęci zabrania głosu Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2023r głosowało 15     radnych

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w międzyczasie dołączył do nas  radny Wiesław Klepacki. 

Uchwała  Nr  III/14/24 – w załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Siemiatyckiego za 2023 rok  stanowi załącznik do 

protokołu.

P – kt 12.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował o przejściu do realizacji pkt 12 porządku 

obrad „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi  Powiatu 

Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2023r.

Przewodniczący Rady poinformował, że podp a/ dotyczy przedstawienie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania 

budżetu powiatu za 2023r. O zabranie głosu Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej radną Joannę Gołubkiewicz.

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Joanna Gołubkiewicz, która 

przedstawiła wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu 

powiatu za 2023 rok – wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do realizacji pkt 12 podp b/ i   poprosił o  

odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Joanna Gołubkiewicz  odczytała Uchwałę 

Nr   RIO.II-00322-13/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z

dnia 23 kwietnia 2024r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady

Powiatu Siemiatyckiego wniosku o udzielenie Zarządowi Powiatu absolutorium za 2023 rok. Kopia 

Uchwały stanowi załącznik do protokołu.
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Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  poinformował o przejściu do podp c/ podjęcie uchwały

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z  tytułu wykonania budżetu 

za 2023r.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos?

Starosta Mariusz Cieślik przeprosił w związku z absolutorium, następnym razem będzie lepiej. 

Po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu powiatu na 2023 rok oraz sprawozdania 

finansowego a także po zapoznaniu się z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku i stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w imieniu swoim i pozostałych członków zarządu 

prosi o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 

2023 rok.

Ponieważ radni nie zgłaszali chęcią zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2023r. głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr III/15/24 – w   załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego z tytułu wykonania budżetu za 2023r. 

stanowi załącznik do protokołu.

Starosta Mariusz Cieślik serdecznie podziękował za jednomyślne glosowanie i za udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu. Dziękuję serdecznie.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski podkreślił, że jest to też absolutorium dla 

poprzedniego Zarządu i dla tego jednocześnie. Zgoda tym bardziej buduje i dobrze świadczy o 

pewnej jednomyślności w Radzie. 

Radny Krzysztof Andruszkiewicz stwierdził, że jest to kontynuacja oceny poprzedniego Zarządu,

jest tu nas trzech kolegów w obecnej kadencji: kolega Zgierun, który pełnił funkcję wicestarosty, 

jego skromna osoba i kolega Wiesław Klepacki, nie ma z oczywistych powodów byłego Starosty 

pana Marka Bobla, obecnego radnego tej kadencji, nie ma też byłych dwóch członków zarządu 

ówczesnej kadencji: pana Markiewicza i pana Szawkało. Radny Krzysztof Andruszkiewicz 

zwracając się do Starosty Sylestra Zgieruna stwierdził, że pozwoli sobie podziękować w imieniu 

składu VI kadencji za pozytywną ocenę pracy tego organu. Był jeszcze z nami ś. p. radny Jerzy 

Górski. 

P – kt 13.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego

z dnia 22 grudnia 2023     r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i        spłat zobowiązań na lata 2024 
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– 2032.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że projekt ten został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejsza sesją, czy państwo radni mają pytania bądź ktoś 

chce zabrać głos w tej sprawie?

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie   zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2023     r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i        spłat zobowiązań na lata 2024 

– 2032 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr III/16/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/311/23 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2024 – 2027 wraz z prognozą kwoty długu i  spłat zobowiązań na 

lata 2024 – 2032 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2023     r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania

do przedłożonego projektu uchwały, czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia?    

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2024 rok 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15  głosach „za”.

Uchwała Nr III/17/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr XLIV/312/23 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego 

na 2024 rok stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 r. dla 

Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że projekt ten również został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy w związku z tym  państwo radni mają

pytania bądź uwagi, czy potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady Mariusz 

Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 r. dla 

Powiatu Siemiatyckiego głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr III/18/24 – w załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 r. 

dla Powiatu Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach.

Przewodniczący Mariusz Pyzowski poinformował, że temat ten również był omawiany przez 

pana dyrektora na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy w związku z tym 

państwo radni mają pytania, uwagi, czy ktoś zechce zabrać głos w tej sprawie?

Ponieważ radni nie zgłaszali chęci zabrania głosu Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15  głosach „za”.

Uchwała Nr III/19/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach – w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczy przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031” wraz z prognozą oddziaływania na

środowisko.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że projekt ten również był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji, łączyliśmy się on-line z ekspertem, osobą która opracowywała ten 

program. Czy w związku z tym mają państwo pytania, uwagi lub potrzebne są dodatkowe 

wyjaśnienia?

Pytania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031” wraz z prognozą oddziaływania na

środowisko głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie przy 15  głosach „za”.

Uchwała Nr III/20/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031” wraz z prognozą oddziaływania na

środowisko stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały to uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty, 
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Kultury, Zdrowia i     Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy w związku z tą uchwałą państwo radni mają 

pytania bądź uwagi? Uchwała ta była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji.

Pytania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr III/21/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmiany uchwały  w sprawie powołania Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Powiatu Siemiatyckiego – w  załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały to uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Finansowo-

Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że uchwała ta również była 

przedmiotem dyskusji, obrad wspólnego posiedzenia komisji przed dzisiejszą sesją, czy maja 

państwo pytania w tej sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie powołania Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”. 

Uchwała Nr III/22/24 – w załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich.

Przewodniczący Mariusz Pyzowski przypomniał, że projekt ten również był przedmiotem 

dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają jeszcze pytania w tej kwestii?

Pytania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została jednogłośnie przy 15 głosach „za”.

Uchwał Nr III/23/24 – w załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku 

Powiatów Polskich stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych 
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w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że projekt ten również był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej 

kwestii?

Pytania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych 

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach głosowało 13 radnych,

2 radnych wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została większością głosów przy 13 głosach 

„za”, 2 głosach wstrzymujących się”.

Uchwała Nr III/24/24 – w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie  wskazania przedstawicieli podmiotu tworzącego 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach do składu komisji konkursowej 

w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko zastępcy dyrektora ds. 

medycznych w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach stanowi 

załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył odwołania i powołania przewodniczącego oraz  członków Rady 

Społecznej  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że ten projekt został wprowadzony do 

porządku obrad na dzisiejszej sesji, był też przedmiotem dyskusji na posiedzeniu komisji przed 

dzisiejszą sesją, czy w związku z tym mają państwo pytania bądź uwagi lub potrzebne są 

dodatkowe wyjaśnienia?

Pytania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania i powołania przewodniczącego oraz  członków Rady 

Społecznej  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach głosowało 

10 radnych, 3 było przeciw, 2 wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została większością głosów przy 10 głosach 

„za”,  2 głosach „wstrzymujących się” i 3 głosach „przeciw”.

Uchwał Nr III/25/24 – w załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie odwołania i powołania przewodniczącego oraz  członków 

Rady Społecznej  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach – w 

załączeniu do protokołu.

P – 14.
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Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że na ostatniej sesji zgłaszał osobistą potrzebę 

otrzymywania sprawozdań Pana Starosty w wersji papierowej, do tej pory nie udzielono mu 

odpowiedzi w tej kwestii.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że chciałby się dowiedzieć czy na pismo pana 

wojewody dotyczące określenia możliwości lokalowych na wypadek masowego napływu 

imigrantów Starostwo Powiatowe udzieliło odpowiedzi?

Radny Józef Daniluk poinformował, że składa wniosek formalny a mianowicie chodzi o to, że 

mieszkańcy Gminy Dziadkowice i sąsiednich gmin są wykluczeni z dostępu do nowo budowanej 

drogi S19. Droga prowadzi przez środek gminy a wjazd i zjazd nie został zaplanowany. 

Mieszkańcy Gminy żeby wjechać na S19 będą zmuszeni jechać do Siemiatycz lub do 

Dziecinnego. Radny Józef Daniluk poprosił, aby Powiat Siemiatycki wraz z gminami złożył petycję 

do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o zaplanowanie i wykonanie węzła na terenie 

Gminy Dziadkowice.

Radny Wiesław Klepacki zapytał, na jakim etapie jest zakup dwóch nieruchomości,  w sensie 

działek, przy Zespole Szkół w Siemiatyczach? Teraz był rozstrzygnięty przetarg na wyłonienie 

wykonawcy projektu budowy internatu.

Drugie pytanie dotyczy zakupu sprzętu drogowego: koparka i dwa ciągniki dla Powiatowego 

Zarządu Dróg. 

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że jesteśmy w punkcie „Sprawy różne 

wolne wnioski o świadczenia radnych”. Przewodniczący stwierdził że ma wrażenie, że część spraw

jest to interpelacja, interpelacje składamy w trybie art. 21 pkt 12 ustawy o samorządzie 

powiatowym czyli w formie pisemnej do przewodniczącego Rady. Przewodniczący Rady poprosił o

składanie interpelacji w formie pisemnej. 

Co do kwestii poruszonej przez pana radnego Krzysztofa Andruszkiewicza dotyczącej 

sprawozdania z pracy Zarządu między sesjami, która była poruszana na poprzedniej sesji, 

doszliśmy do wniosku, że najlepszym rozwiązaniem będzie przedstawianie dla państwa radnych 

sprawozdania w formie papierowej bezpośrednio przed sesją ponieważ forma mailowa może być 

często nieaktualna z tego względu, że często przed sesją odbywają się posiedzenia Zarządu i 

kwestie poruszane przed sesją na posiedzeniach  Zarządu też powinny mieć odzwierciedlenie w 

sprawozdaniu, które państwo otrzymujecie. Przewodniczący Mariusz Pyzowski wyraził opinię, że 

od kolejnej sesji chcielibyśmy, aby państwo sprawozdania z pracy Zarządu otrzymywali 

bezpośrednio przed sesją.

Radny Józef Daniluk poinformował, że oczywiście, za chwilę złoży na ręce Przewodniczącego 

Rady pisemny wniosek. Radny Józef Daniluk złożył na ręce Przewodniczącego Rady wniosek 

formalny dotyczący dostępu mieszkańców Gminy Dziadkowice  do nowo budowanej drogi S19.

Starosta Mariusz Cieślik, jeśli chodzi o zapytanie radnego Klepackiego poinformował, że nie wie 

na jakim etapie znajduje się zakup tych działek ale na pewno zaraz po sesji zorientuje się w tym 
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temacie i odpowiemy panu na piśmie. 

Jeśli chodzi o ciągniki miał miejsce przetarg jednak na razie czekamy co dalej w tej sprawie 

ponieważ musimy liczyć środki finansowe. Niestety, ciągniki zostały zaplanowane ze sprzedaży 

działek ze Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Czartajewie, niestety te działki nie zostały jeszcze 

sprzedane tak więc wcześniejszy Zarząd trochę pochopnie postąpił zakupując te ciągniki ponieważ

teraz nie ma pieniędzy na szybko aby zapłacić za nie. Szukamy tych środków, jak znajdziemy 

wtedy zostaną zakupione. 

Radny Wiesław Klepacki stwierdził, że przecież w Wieloletniej Prognozie Finansowej mamy 

zapisane że na skutek przeprowadzonych przetargów zostało nam ponad 4 mln zł. w budżecie.

Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska wyjaśniła, że oszczędności, jakie są wykazane w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej są po stronie wydatków. Natomiast wydatki finansowane 

zarówno ze środków zewnętrznych a więc Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg czy udziały jednostek,

które nas współfinansują i automatycznie jeśli po stronie wydatków zmniejsza się wydatek to i po 

stronie dochodów też się zmniejszają, jest to wszystko powiązane, nasz wkład własny jest bardzo 

mały, jest w granicach 10% to, że my mamy oszczędność 4 mln zł. na wydatkach ale trzeba wziąć 

też pod uwagę nasz wkład własny. Nasz wkład własny jest dużo, dużo mniejszy, to trzeba razem 

sumować.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski przypomniał, że zakup tych dwóch ciągników był 

wprowadzony do budżetu przez poprzedni Zarząd z takim stwierdzeniem, że środki na zakup tych 

ciągników mają pochodzić ze sprzedaży działek w specjalnej strefie ekonomicznej i tu poprzedni 

Zarząd nie zadbał o to, żeby znaleźć klienta na te działki, z tego wynika całe zamieszanie. Kwestie

potrzeby tych ciągników chyba wszyscy odczuwamy natomiast musimy patrzeć na budżet w 

sposób racjonalny – planuje się wydatek ale nie zapewnia się  finansowania, stąd kwestia jaka jest

teraz, że zakup tego ciągnika jednego czy drugiego bo były tam dwa, będzie odłożona w czasie.

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że nie uzyskał odpowiedzi na swoje zapytanie 

odnośnie pisma – wniosku  pana Wojewody.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że odpowiedź udzielona zostanie na 

piśmie. 

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że chciałby publicznie bo jest to ważna kwestia, 

czy mamy w o ogóle rezerwy kwatermistrzowskie dla tak ewentualnie dużej fali ? Radny 

poinformował, że chciałby odpowiedzi dzisiaj, teraz. Radny wyraził opinię, że radni są 

zainteresowani.

Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski poinformował, że interpelacje i odpowiedzi również są 

w formie publicznej, przepis jest taki, że muszą być publikowane na BIP-ie.

Starosta Mariusz Cieślik zwracając się do radnego Krzysztofa Andruszkiewicza stwierdził, że 

panu pytanie zadać szybko, my musimy się zorientować w niektórych sprawach aby nie 

wprowadzać oglądających nas ludzi w błąd. Na pewno zaraz po sesji zorientujemy się dokładnie 
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aby odpowiedzieć, udzielić kompetentnej odpowiedzi i dostanie pan na piśmie taką odpowiedź.

P – kt 15.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Pyzowski  

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady III sesji VII kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

mgr Mariusz Paweł Pyzowski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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